
 

 

 
ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY ÚBD SLČR 
Liberec - 21. dubna 2018 
 

 

Účast: Delegáti s hlasem rozhodujícím: z 65 pozvaných přítomno 54   

  Hosté:  4 
 

Program:  1. Zahájení a organizační pokyny 

  2. Volba pracovního předsednictva a komisí 

  3. Zpráva mandátové komise 

  4. Schválení programu, jednacího a volebního řádu VH ÚBD 

   5. Zpráva o činnosti ÚBD SLČR za období 2017-2018,  

    plnění usnesení VH ÚBD 2017 

  6. Zpráva o hospodaření ÚBD SLČR za sezónu 2017-2018 

  7.  Zpráva o činnosti reprezentačních družstev, SCM, SG, SpS a TR  

   za sezónu 2017-2018 

  8. Zpráva o činnosti STK v sezóně 2017-2018 

  9. Zpráva o soutěžích v sezóně 2017-2018 

  10. Zpráva Revizní komise ÚBD SLČR 

  11. Diskuse ke zprávám 

  12. Volba Rady ÚBD SLČR 

  13. Návrh rámcového rozpočtu ÚBD SLČR na sezónu 2018-2019 

  14. Návrh činnosti ÚBD SLČR na sezónu 2018-2019 

  15. Volba delegátů na Konferenci SLČR 2018 

  16. Návrh klíče pro účast delegátů na příští VH ÚBD 

  17. Různé 

  18. Diskuse 
  19. Usnesení a závěr 
 

 

1. Zahájení  

 P.Benc zahájil VH ÚBD v 10,00 hodin, přivítal delegáty a hosty VH ÚBD SLČR, 

 dále provedl organizační pokyny 

 

 Slavnostní ceremoniál 

 P.Benc: slavnostní předání SUPERPOHÁRU za sezónu 2017-2018  vítěznému 

 ČKS SKI Jilemnice, pohár převzal a poděkoval předseda klubu pan Stanislav 

 Henych 



 

 

  

2.  Volba pracovního předsednictva a komisí  

 Pracovní předsednictvo: P.Benc - předsedající VH ÚBD SLČR 

      R.Peštuka, V.Suchánek 

Mandátová komise:  J.Michlová, J.Baroš, J.Gabriel  

Volební komise:  V.Chvátalová, T.Tejchman, V.Haman 

Návrhová komise:  P.Mach, Y.Hladíková, I.Roubíčková 

Zapisovatel VH:  J.Bartoňová 

Ověřovatel zápisu:  T.Telecký 

 

Schváleno optickou většinou DHR 

 

3. Zpráva mandátové komise:  

 J.Michlová: pozváno 65 DHR, přítomno: 54 DHR (83,1 %), hostů: 4 

 VH ÚBD SLČR je usnášeníschopná 

 

4.  Schválení programu, jednacího řádu a volebního řádu VH 

 Schválení navrženého programu VH:  předložený návrh schválen optickou 

        většinou DHR 

 Schválení jednacího řádu VH:   předložený návrh schválen optickou 

        většinou DHR 

 Schválení volebního řádu VH:   předložený návrh schválen optickou 

        většinou DHR 

P.Benc upozornil, že dle Volebního řádu mohou být do orgánů ÚBD voleni jen 

řádní členové SLČR, tj. aktivní členové SLČR (také viz Stanovy SLČR) 

 

5.  Zpráva o činnosti ÚBD SLČR za období 2017-2018 

 

 Zpráva o činnosti ÚBD SLČR za období 2017-2018 a kontrola usnesení 

 VH ÚBD 2017 

 P.Benc - zhodnotil činnost ÚBD v období 2014-2018 - viz příloha zápisu č. 1 

 Dále informoval o plnění úkolů z VH 2017: 

 VH 2017 ukládá 

- řediteli disciplíny zajistit účast trenérů RD na VH ÚBD 2018 - splněno 

- sekretariátu ÚBD předložit v předstihu zprávy o činnosti jednotlivých 

reprezentačních družstev v jednom sborníku, který bude zaslán na 

předsedy ÚBD KSL SLČR minimálně 3 dny před konáním VH - splněno 

- TR ÚBD SLČR zajistit jasné stanovisko k otázce startu závodníků ve 

vyšších kategoriích - splněno 

- Radě ÚBD SLČR provést revizi pravidel pro příspěvky pořadatelům 



 

 

republikových závodů - splněno 

- Radě ÚBD SLČR navýšit příspěvek KSL v případě navýšení příjmové části 

rozpočtu SLČR oproti prvnímu návrhu v kapitole registrovaný závodník - 

splněno 

- Radě ÚBD SLČR zajistit, aby všichni trenéři a asistenti u reprezentačních 

družstev a výběrů měli trenérskou licenci „A“, případně zahájili studium na 

licenci „A“ - splněno 

 

 L.Sacher: Zpráva o činnosti ÚBD 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 2 

 

6.  J.Bartoňová: Zpráva o hospodaření ÚBD SLČR v sezóně 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 3 

 

7. Zpráva o činnosti RD a STM ÚBD SLČR za období 2017-2018 

 I.Jarva – RD 2017-18 

- Z.Valoušek – RD-muži 2017-2018 

 M.Koukal – RD – junioři 2017-2018 

 Z.Pavlásek – RD – OHN 2017-2018 

 M.Petrásek – SCM a SpS 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 4 - 8 

 

8.  P.Mach: Zpráva o činnosti STK 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 9 

 

9.  I.Roubíčková: Zpráva o soutěžích 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 10 

 

10.  V.Chvátalová: Zpráva revizní komise ÚBD SLČR 2017-2018 

 - viz příloha zápisu č. 11 

 

11. Diskuse 

 Zpráva o RD 

 M.Georgiev – několik poznámek a dotazů na I.Jarvu:  

 1. proč nebyl I.Jarva osobně přítomen na závodech TDS 

 2. proč se nekonala závěrečná příprava před ZOH 

3. start mladých reprezentantů na SP vidí jako často hodně problematický, dle 

jeho názoru by neměli být nominováni na závody SP, umístění na 60.-70. místě - 

po psychické stránce špatně, navrhuje pro příště neopakovat 

 4. v hodnocení nikde nezaznamenal řešení síly, ve které máme slabiny  



 

 

 

5. problematika financování trenérů RD a RSC (týká se i SK a SL) - máme mnoho 

klubových trenérů, ale těžce hledáme trenéry pro reprezentaci. Problém nevidí ve 

vzdělání, metodice tréninku, ale ve finančním ohodnocení těchto trenérů, s tím by se 

mělo urychleně něco dělat, proto v této věci apeluje i na generálního sekretáře SLČR.   

 

L.Sacher – k neúčasti I.Jarvy na TDS - na začátku sezóny bylo toto takto nastaveno, 

(kdo pojede na které závody), uznává, že to byla chyba 

I.Jarva – P.Nováková, Beroušková nebyly na začátku sezóny v týmu, první závody 

tedy startovaly mladé závodnice, pro příští sezónu toto změní. Stejně tak bylo např. 

dlouhé první VT ve Vuokatti, taktéž v tom bude změna.  

- k zlepšení síly jsou různé cesty, posilovna nebo soupaže na KL, dle něj zlepšení 

přinese hlavně trénink na kolečkových lyžích, např. Norové, k tomu, než se dostali 

tam kde jsou, potřebovali 70% tréninku obsahujícího soupaže. 

 

P.Frühaufová – proč nebyla už v letošní sezóně zařazena vysokohorská příprava, 

zvláště vzhledem k tomu, že byly ZOH 

I.Jarva – v rámci ZOH kromě nadmořské výšky hrála roli i změna časového pásma, 

pro mladý tým by to bylo velmi náročné, když přijdete z vysoké nadmořské výšky, 

není to vždy perfektní, každý reaguje na změny různě, stejně tak neměly 

vysokohorskou přípravu finský a švédský tým 

 

S.Henych – zeptal se I.Jarvy, jak hodnotí MSJ/U23 

I.Jarva – úžasná B.Havlíčková, výborně si ve sprintu vedla T.Beranová (agresivní, 

dynamické pojetí), velmi dobří byli T.Kalivoda a V.Kozlovský – v těžkých kopcích se 

drží s ostatními, pak jim však v lehčích pasážích chybí schopnost zrychlit, limitují nás 

pohybové schopnosti 

 

S.Henych – poznámka k hodnocení M.Koukala: chybí mu celkové zhodnocení závodů 

OPA jako celku: kolik závodníků, srovnání výsledků, finanční náklady, kolik se 

účastnilo oddílů z ČR mimo reprezentaci, atd. 

 

Č.Skrbek – upozornil, je potřeba nezapomínat na malé kluby a malé žáčky, 

představují obrovský potenciál běhu na lyžích, např. na jednom závodě v Libereckém 

kraji startuje 700 závodníků – je to budoucnost tohoto sportu. Dále informoval o 

projektu „Lyžování dětem“ a poděkoval za pomoc všem, kteří mu s projektem 

pomohli. 

 

S.Henych – přednesl několik poznámek 

– upozornil, že grafy výsledků v SPMS/ZOH, které předložil L.Sacher, zahrnují i 



 

 

závody ve štafetách 

- chybí vyhodnocení činnosti STM za 4 roky 

- nelíbí se mu vyhlašování mladšího dorostu po ročnících 

- norský sprint – je potřeba vést diskusi k variantám  

- nesouhlasí s navrhovaným posunem kategorií – rozšíření st.žactva na 3 roky a 

ml.dorostu ubyde jeden ročník 

- problematika závodů v běhu na lyžích v Harrachově  

- problematika dohod mezi ÚBD a RSC - loni bylo stanoveno, že běh bude jen pod 

MO, nyní se to mění 

M.Petrásek 

- norský sprint – vysvětlil důvody, proč byl snížen počet rozjížděk 

- k posunu kategorií – názory byly diskutovány na schůzích trenérů během sezóny, je 

si vědom, že jsou trenéři, kteří úpravu nepodporují, v této věci rozhodne RÚBD 

 

J.Čeřovský 

- poděkoval ÚBD za spolupráci, zhodnotil fungování ÚBD, předal doporučení: důležité 

je vystupovat jako jednotný tým.  

- okomentoval důvody návrhu na změnu názvu SLČR (viz dva předložené návrhy) a 

představil návrh nového loga Svazu 

- vysvětlit problematiku reálného přísunu financí od MŠMT, pevně věří, že MŠMT 

letos včas vyhlásí programy, aby byl dostatek času na vyhodnocení a zprocesování a 

finance mohly být zaslány na svazy už v lednu. 

 

 

12. Volba Rady ÚBD 

 

Počet členů RÚBD  

P.Benc – Rada ÚBD navrhla 7 členů, členem RÚBD není ředitel ÚBD a zást. RSC

  

Hlasování o počtu členů Rady ÚBD 2018-2022 - 7 

Hlasování: Pro 48 DHR, proti 0 DHR, zdržel 3 DHR.  

Výsledek: Valná hromada schválila sedmičlennou Radu ÚBD.  

   

Předseda ÚBD 

V.Chvátalová (předsedkyně volební komise) informovala, že jsou dva kandidáti: 

Pavel Benc – na návrh RÚBD 

Čestmír Skrbek – na návrh z pléna 

Č.Skrbek – poděkoval a informoval DHR, že se zříká kandidatury na předsedu, 

místopředsedu i člena RÚBD 

 



 

 

Hlasování o předsedovi Rady ÚBD 2018-2022 – p. Pavel Benc 

Hlasování (aklamací): Pro 44 DHR, proti 0 DHR, zdržel 8 DHR.  

Výsledek: Valná hromada schválila předsedu Rady ÚBD 2018-2022 pana Pavla 

Bence 

 

Místopředsedové RÚBD 

V.Chvátalová – informovala, že Rada ÚBD navrhuje p. Stanislava Henycha a p. Petra 

Kubíčka, z pléna je navržena p. Petra Frühaufová 

  

Hlasování o 2 místopředsedech Rady ÚBD 2018-2022 ze 3 kandidátů: 
Stanislav Henych  
Petr Kubíček  
Petra Frühaufová  
Hlasování (tajnou volbou):  Stanislav Henych 35  
      Petr Kubíček 45 
      Petra Frühaufová 25 
       
Výsledek: Delegáti zvolili jako místopředsedy Rady ÚBD 2018 - 2022 pana 
Stanislava Henycha a pana Petra Kubíčka. 
 

Členové Rady ÚBD – počet 4 

V.Chvátalová – informovala, že Rada ÚBD navrhuje p. Michala Georgieva, Vladimíra 

Kopala, Petra Macha a Janu Michlovou, Plzeňský a Karlovarský ÚBD KSL navrhují p. 

Aleše Razýma, z pléna jsou navrženy p. Petra Frühaufová a Jitka Daňková  

 

Hlasování o 4 členech Rady ÚBD 2018-2022 ze 7 kandidátů: 
Michal Georgiev  
Vladimír Kopal  
Petr Mach  
Jana Michlová  
Aleš Razým  
Jitka Daňková  
Petra Frühaufová  
 
Hlasování (tajnou volbou):  Michal Georgiev  36 
      Vladimír Kopal 25 
      Petr Mach   47 
      Jana Michlová  26 
      Aleš Razým   45 
      Jitka Daňková  14 
      Petra Frühaufová  23 
 
Výsledek: Valná hromada zvolila 3 členy Rady ÚBD 2018-2022: Michala 



 

 

Georgieva, Petra Macha  a Aleše Razýma. Čtvrtého člena RÚBD bude VH volit ze 
čtyř kandidátů, kteří v prvním kole nezískali nadpoloviční většinu: V.Kopal, 
J.Michlová, J.Daňková, P.Frühaufová 
 

P.Mach – navrhl změnu Volebního řádu VH: Pokud ve druhém kole žádný z 

kandidátů nezíská nadpoloviční většinu, postoupí dva kandidáti s nejvyšším počtem 

hlasů a proběhne další volba mezi nimi. Z nich pak bude v dalším kole zvolen ten, 

kdo získá vyšší počet hlasů. 

 

Hlasování o návrhu P.Macha na změnu Volebního řádu VH ÚBD 

Hlasování (aklamací): Pro 50 DHR, proti 0 DHR, zdržel 0 DHR.  

Výsledek: Valná hromada schválila návrh P.Macha na změnu Volebního řádu 

VH ÚBD 

 

Hlasování o čtvrtém členovi Rady ÚBD 2018-2022 ze 4 kandidátů: 
Vladimír Kopal  
Jana Michlová  
Jitka Daňková  
Petra Frühaufová  
 
Hlasování (tajnou volbou):  Vladimír Kopal 14 
      Jana Michlová  19 
      Jitka Daňková  1 
      Petra Frühaufová  18 
 
Výsledek: Ani jeden z kandidátů nezískal nadpoloviční většinu, do dalšího kola 
postupují Jana Michlová a Petra Frühaufová 
 
Hlasování o čtvrtém členovi Rady ÚBD 2018-2022 ze 2 kandidátů: 
Jana Michlová  
Petra Frühaufová  
 
Hlasování (tajnou volbou):  Jana Michlová  22 
      Petra Frühaufová  29 
 
Výsledek: Valná hromada zvolila čtvrtého člena Rady ÚBD 2018-2022 paní Petru 
Frühaufovou. 
 

 

13. Návrh rámcového rozpočtu ÚBD SLČR 2018-2019 

 L.Sacher  - předložil a okomentoval první návrh rámcového rozpočtu ÚBD na 

 sezónu 2018-2019 

 



 

 

 

Příjmy  
 

SLČR                  12 450 000     

CZECH SKI                     4 000 000     

STM - MŠMT                    7 120 000     

 CELKEM                   23 570 000     

 

        

Výdaje  
 

Činnost ÚBD                    6 000 000     

Reprezentace                    7 500 000     

Krajské svazy - běžecký úsek                    1 200 000     

STM                    8 600 000     

 CELKEM                   23 300 000     

 

 

 

14. Návrh činnosti ÚBD SLČR na sezónu 2018-2019 

 L.Sacher  - okomentoval návrh činnosti ÚBD na sezónu 2018-2019 

 - návrh struktury řízení úseku + složení RD a RT - příloha zápisu č. 12 

L.Sacher, M.Petrásek – předložili a okomentovali návrh systému a organizace STM 

2018-2022 

 

Diskuse k návrhu činnosti ÚBD 2018-2019 

M.Kulich -  hodnocení SCM je navrhováno podle výkonů – nebude to mít vliv na 

trenéry, že budou u sportovců tlačit na výkonnost? 

M.Petrásek – nemyslí si, že by to sportovcům ublížilo. U dětí do 15 let se výkonnost 

v hodnocení nebude zohledňovat, v SCM je však možné už být na sportovce 

náročnější, aby se s nimi něčeho dosáhlo.  

J.Novák – jsou stanovena pravidla alokace SCM? 

L.Sacher – ano, tento materiál bude schvalovat RÚBD 

 

 



 

 

Hlasování – Zpráva o hospodaření ÚBD 2017-2018 

Hlasování: Pro 46, proti 0 DHR, zdržel 2 DHR.  

Výsledek: Schváleno. 

 

Hlasování o návrhu rámcového rozpočtu ÚBD 2018-2019 

Hlasování: Pro 49 DHR, proti 0 DHR, zdržel 1 DHR.  

Výsledek: Valná hromada schválila návrh rámcového rozpočtu ÚBD 2018-2019.  

 

Hlasování o návrhu činnosti ÚBD 2018-2019 

Hlasování: Pro 48 DHR, proti 0 DHR, zdržel 2 DHR.  

Výsledek: Valná hromada schválila návrh činnosti ÚBD 2018-2019 a pověřuje 

Radu ÚBD jeho dalším dopracováním. 

 

15. Volba delegátů za ÚBD na Konferenci SLČR 2018 včetně náhradníků 

 P.Benc předložil návrh DHR na Konferenci SLČR a jejich pořadí: 

1. Pavel Benc 
2. Stanislav Henych 
3. Petr Mach 
4. Aleš Razým  
5. Jana Michlová 
6. Václav Suchánek 
7. Yveta Hladíková 
8. Roman Peštuka  
9. Lukáš Sacher 
10. Jitka Bartoňová 
11. Tomáš Tejchman 
12. Michal Kučera   
13. Ondřej Szabó 
14. Pavel Hlava 
15. Jitka Daňková 
16. Alena Veselá 
17. Pavel Kolář 
18. Jiří Baroš 
19. Arnošt Hlaváček 
20. Miroslav Petrásek 

 

Hlasování o návrhu delegátů za ÚBD na Konferenci SLČR 12.5.2018 

Hlasování: Pro 50 DHR, proti 0 DHR, zdržel 1 DHR.  

Výsledek: Schváleno. 

 

 

 



 

 

16. Klíč na VH ÚBD 2019 

 Návrh: 

 1. Jeden delegát s hlasem rozhodujícím za každých započatých 100  členů  

  ÚBD KSL se zaplaceným příspěvkem na rok 2019  

 2. Členové Rady ÚBD SLČR 

 

Hlasování o návrhu klíče na VH ÚBD 2019 

Hlasování: Pro 51 DHR, proti 0 DHR, zdržel 0 DHR.  

Výsledek: Schváleno. 

 

17.  Různé  

18. Diskuse 

  

 P.Ziegler – k návrhu VV na změnu názvu SLČR - navrhuje ponechat stávající název 

 proběhla diskuse 

Hlasování o návrhu P.Zieglera ponechat stávající název SLČR 

Hlasování: Pro 47 DHR, proti 0 DHR, zdržel 2 DHR.  

Výsledek: Schváleno. 

 

 

M.Cingl – navrhl uspořádat otevřený výběr na pozici ředitele ÚBD s účastí všech 

přihlášených uchazečů 

 proběhla diskuse 

L.Bauer – nikde není popsáno, jak bude Rada ÚBD vybírat ředitele ÚBD, důležitá je  

otevřenost, aby běžecké lyžování mohlo vybrat nejlepší možnost. 

P.Mach – navrhl, aby VH uložila Radě ÚBD vyslechnout dva kandidáty na post 

ředitele ÚBD Lukáše Bauera a Lukáše Sachera 

 A.Veselá – navrhuje vynechat v návrhu P.Macha slovo „dva“ a jména kandidátů 

Hlasování o návrhu A.Veselé 

Hlasování: Pro 11 DHR, proti 4 DHR, zdržel 23 DHR.  

Výsledek: Neschváleno. 

 

 

L.Sacher – informoval o situaci v běžeckých areálech a navrhl, aby VH uložila Radě 

ÚBD intenzivně jednat společně s VV SLČR o navýšení investičních prostředků do 

infrastruktury stěžejních areálů běžeckého lyžování 

Hlasování o návrhu L.Sachera ohledně jednání o navýšení investičních 

prostředků do infrastruktury stěžejních areálů běžeckého lyžování 

Hlasování: Pro 40 DHR, proti 0 DHR, zdržel 1 DHR.  

Výsledek: Schváleno. 



 

 

S.Henych – informoval o situaci v běžeckých areálech, dále upozornil, že není 

správné, když v době, kdy se koná republikový závod Českého poháru, někteří 

reprezentanti startují na exhibičních závodech v Ostravě. 

 

 L.Sacher – informoval o průběhu jednání mezi ÚBD a RSC 

 

 
19.  USNESENÍ VALNÉ HROMADY ÚBD SLČR 

 

A/ Valná hromada ÚBD SLČR vzala na vědomí: 
- zprávu o činnosti ÚBD SLČR za rok 2017/18 

- kontrolu Usnesení VH ÚBD SLČR 2017 

- zprávu o činnosti STK ÚBD za rok 2017/18 

- zprávu o soutěžích v sezóně 2017/18 

- zprávu revizní komise ÚBD SLČR 2017/18 

 

B/ Valná hromada ÚBD SLČR schválila: 
- navržený program VH ÚBD SLČR 

- jednací řád 

- volební řád včetně změny pro volbu členů Rady ÚBD 

- zprávu o hospodaření ÚBD SLČR za rok 2017/18 

- návrh prvního rámcového rozpočtu ÚBD SLČR pro období od 1.5.2018 do 30.4.2019 

- návrh činnosti ÚBD SLČR na rok 2018/19 

- klíč DHR na VH ÚBD SLČR na rok 2019 v předloženém znění 

 

C/ Valná hromada ÚBD SLČR zvolila: 
- pracovní předsednictvo ve složení předsedající Pavel Benc, Roman Peštuka, Václav 

Suchánek 

- pracovní komise 

o mandátovou ve složení Jana Michlová, Jiří Baroš, Josef Gabriel 

o návrhovou ve složení Yveta Hladíková, Iveta Roubíčková, Petr Mach 

o volební ve složení Věra Chvátalová, Tomáš Tejchman, Václav Haman 

- zapisovatele Jitku Bartoňovou a ověřovatele zápisu Tomáše Teleckého 

- počet členů Rady ÚBD SLČR – 7 členů 

- předsedu ÚBD SLČR Pavla Bence 

- místopředsedy ÚBD SLČR Petra Kubíčka, Stanislava Henycha 

- členy Rady ÚBD SLČR Aleše Razýma, Michala Georgieva, Petra Macha, Petru 

Frühaufovou 



 

 

- delegáty ÚBD SLČR na Konferenci SLČR 2018 (včetně náhradníků) v následujícím 

pořadí: 

1. Pavel Benc 
2. Stanislav Henych 
3. Petr Mach 
4. Aleš Razým  
5. Jana Michlová 
6. Václav Suchánek 
7. Yveta Hladíková 
8. Roman Peštuka  
9. Lukáš Sacher 
10. Jitka Bartoňová 
11. Tomáš Tejchman 
12. Michal Kučera   
13. Ondřej Szabó 
14. Pavel Hlava 
15. Jitka Daňková 
16. Alena Veselá 
17. Pavel Kolář 
18. Jiří Baroš 
19. Arnošt Hlaváček 
20. Miroslav Petrásek 

 
D/ Valná hromada ÚBD SLČR ukládá Radě ÚBD: 

- Vyslechnout dva kandidáty na post ředitele ÚBD (L.Bauer a L.Sacher)  

- Provést revizi volebního řádu VH ÚBD 

- Intenzivně jednat společně s VV SLČR o navýšení investičních prostředků do 

infrastruktury stěžejních areálů běžeckého lyžování 

 

E/ Valná hromada ÚBD SLČR doporučuje delegátům ÚBD na Konferenci SLČR při 

případném hlasování o změně názvu SLČR hlasovat pro zachování stávajícího 

názvu. 

 

Hlasování o návrhu usnesení VH ÚBD  

Hlasování: Pro 50 DHR, proti 0 DHR, zdržel 0 DHR.  

Delegáti schválili usnesení VH ÚBD SLČR 2018.  

 

P.Benc - ukončil VH ÚBD, poděkoval všem DHR za účast a pozornost. 

 

      

        Zápis: Jitka Bartoňová 

        Ověřovatel zápisu: Tomáš Telecký 

        Liberec 21. 4. 2018 


